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ZAPISNIK 
16. sjednice Upravnog odbora Hrvatskog streličarskog saveza 

održane u petak, 9. studenoga 2007. u 17:00 sati 
u Zagrebu, u prostorijama ureda Hrvatskog streličarskog saveza 

Hrvatskog proljeća 34, 10040 Zagreb  Dubrava 

Prisutni  članovi UOa:  g.  Petar Čavlović,  g. Alojz Mauser,  g. Vladimir Šincek,  g. Vladimir Sukser,  g. 
Zdenko Videc,  g.  Alen  Kiđemet,  g. Krešimir  Čadež. G. Draško Mihinjač  naknadno  se  uključio  u  rad 
sjednice. 
G. Dubravko Buden prethodno se ispričao zbog nedolaska. 

Dodatno, sjednici je prisustvovao i Goran Ahel, administrativni tajnik saveza. 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik saveza g. Petar Čavlović. 

Jednoglasno je usvojen sljedeći  Dnevni red: 
1. Usvajanje Zapisnika zajedničke 15. sjednice Upravnog odbora i 4. sjednice Organizacijskog 
odbora za organizaciju 17. europskog seniorskog i 5. europskog juniorskog field prvenstva 
Bjelovar 6. do 12. kolovoza 2007. godine 

2. 17. seniorsko i 5. juniorsko europsko field prvenstvo – Bjelovar 6. do 12. kolovoza 2007. 
godine 
Izvjestitelji:   izvršni direktor Organizacijskog odbora g. Alen Kiđemet 

 field manager g. Draško Mihinjač 
 zamjenik predsjednika Organizacijskog odbora g. Alojz Mauser 
 seniorski izbornik g. Dubravko Buden 
 juniorska izbornica gđica. Andrea Čižmek 
 tajništvo i administracija Goran Ahel 
 predsjednik Organizacijskog odbora g. Petar Čavlović 

3. Izvješće o aktivnostima u radu saveza između dviju sjednica 
Izvjestitelji:  6. europsko 3D E.A.A. prvenstvo 2. do 9. rujna 2007. Moosburg, Austrija 

– pisano izvješće pomoćnik seniorskog izbornika za 3D streličarstvo g. Damir Kolarek; 
žalba g. Igora Orlića 

 1. igre mladeži zemalja jugoistočne Europe 17. do 23. rujna 2007. Solun (Grčka) 
– pisano izvješće vođa puta g. Goran Villi 
 3. FITA svjetski seminar za olimpijski luk 20. do 27. listopada 2007. Goesan, Korea 
– gđica. Andrea Čižmek, g. Dubravko Buden i g. Cvijetoslav Zorman zajedničko 
pisano izvješće 
 FITA seminar za organizatore velikih međunarodnih natjecanja 2008. godine 27. do 
30. rujna 2007. Lausanne, Švicarska – g. Alojz Mauser i g. Draško Mihinjač 
 Seminar za kontinentalne suce i FITA sudačka konferencija 23. do 29. listopada 2007. 
Rim, Italija – sudionici g. Vladimir Šincek i g. Anđelko Praskalo zajedničko pisano 
izvješće, g. Alojz Mauser i g. Miroslav Villi zajedničko pisano izvješće 
 izbornici g. Dubravko Buden i gđica. Andrea Čižmek 
 Ured saveza  sportski koordinator gđica. Andrea Čižmek, administrativni tajnik 
Goran Ahel, izvršni direktor g. Alojz Mauser
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 Predsjednik saveza g. Petar Čavlović 
4. Redovna Skupština saveza za 2006. godinu 
5. 1. zimski streličarski kamp Stara Sušica 5. do 12. siječnja 2008. godine 
6. Izrada Kalendara natjecanja Hrvatskog streličarskog saveza za 2008. godinu 
7. Prijedlog Plana rada za 2008. godinu 
8. Razno 

ad. 1  Zapisnik  zajedničke  15.  sjednice  Upravnog  odbora  i  4.  sjednice  Organizacijskog  odbora  za 
organizaciju  17.  europskog  seniorskog  i  5.  europskog  juniorskog  field  prvenstva  Bjelovar  6.  do  12. 
kolovoza  2007.  godine  jednoglasno  je  usvojen  uz  pravo  svakog  člana  UOa  da  u  roku  od  8  dana 
eventualno dostavi svoje primjedbe. 
ad. 2  Izvršni  direktor  Organizacijskog  odbora  17.  europskog  seniorskog  i  5.  europskog  juniorskog 
field prvenstva Bjelovar 6. do 12. kolovoza 2007. g. Alen Kiđemet podnio je članovima UOa izvješće o 
organizaciji prvenstva: 

§  radna  ekipa  (terenski  dio,  uredski  dio,  nizozemska  ekipa  za  obradu  rezultata  i  data 
management – Fieldarcher tim) 

§  smještaj i transport (Ema tours, Čazmatrans) 
§  pomoć grada Bjelovara i Županije Bjelovarskobilogorske 
§  medijska prisutnost (puno akreditiranih novinara,  niz emisija i reportaža na TVu, radiju i 

novinama) 
§  ispunjavanje zahtjevnih tehničkih preduvjeta (videozid, tribine) 
§  zaokružena financijska konstrukcija. 

G. Kiđemet izrazio je zadovoljstvo svime učinjenim. 

Predsjednik  saveza  i  Organizacijskog  odbora  prvenstva  g.  Petar  Čavlović  napominje  da  je  priredba 
odlično uspjela organizacijski, športski  i medijski (presscut materijali su predani u HOO). G. Čavlović 
ističe  da  se  u  Bjelovaru  desilo  svojevrsno  okupljanje  saveza  (radna  ekipa,  klubovi)  te  je  najavio 
održavanje završne – 5. sjednice Organizacijskog odbora prvenstva. 

Zamjenik  predsjednika  Organizacijskog  odbora  g.  Alojz  Mauser  zahvalio  se  g.  Kiđemetu  na  svemu 
učinjenom kako bi prvenstvo bilo organizirano na visokom nivou te je naglasio izuzetnu važnost osobe na 
terenu u slučaju ovako zahtjevne organizacije. 
Administrativni tajnik Goran Ahel osvrnuo se na vrlo zahtjevnu administraciju cijelog prvenstva tijekom 
priprema i za vrijeme same organizacije prvenstva. 
G.  Kiđemet  završno  dodaje  da  su  organizacijom  prvenstva  udareni  dobri  temelji  za  streličarstvo  u 
Bjelovarsko  bilogorskoj  županiji  i  dodaje  da  će  sve  eventualne  buduće  akcije  u  županiji  biti  dobro 
prihvaćene. 

Tijekom sjednice radu UOa se priključio  i  field manager prvenstva g. Draško Mihinjač pa  je od strane 
predsjednika  saveza g. Čavlovića  zamoljen  da po  točki Dnevnog  reda  iznese  svoje  izvješće  članovima 
UOa. G. Mihinjač ističe da je u dijelu radne ekipe na terenu sudjelovalo 9 ljudi  i dvoje naših juniora te 
domaćini. G. Mihinjač kaže da  je  iz želje da  sve bude vrhunski organizirano povremeno znalo doći do 
određenih nesuglasica koje su se promptno rješavale u hodu i da je ocjena rada na kraju visoka. Tehnički 
je ekipa morala postaviti 2 staze po 24 mete za kvalifikacije, 2 staze po 12 meta za eliminacije i 8 meta u 
centralnom parku grada Bjelovara za finala. Organizacijom su bile pokrivene 3 lokacije (gradski stadion, 
šuma Utiskani i grad Bjelovar). To je stvorilo određene logističke probleme pa je veliku pomoć pri tome 
pružio član radne ekipe g. Igor Orlić svojim vlastitim kombi vozilom. Po završetku prvenstva cijela radna 
ekipa se opet tradicionalno sastala. G. Mihinjač posebno ističe vrlo visoke ocjene organizacije od strane 
Tehničkog  delegata  natjecanja,  sudaca,  streličara,  trenera  i  vođa  ekipa  te  dodaje  da  je  organizacijom 
napravljena prava promocija streličarstva.
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ad. 3  Otvarajući  3.  točku  Dnevnog  reda  predsjednik  saveza  g.  Čavlović  osvrnuo  se  na  pismeno 
izvješće pomoćnika seniorskog izbornika za 3D streličarstvo g. Damira Kolareka i žalbu g. Igora Orlića 
po održanom 6. europskom 3D E.A.A. prvenstvu (2. do 9. rujna 2007. Moosburg, Austrija). G. Čavlović 
napominje da se za vrijeme natjecanja očito dogodio problem  i  incident u hrvatskoj ekipi. G. Čavlović 
predlaže  da  se  s  ciljem otklanjanja  nesporazuma uz pisane materijale  održi  sastanak  tročlane  komisije 
UOa  (g.  Alojz  Mauser,  g.  Vladimir  Sukser  i  g.  Alen  Kiđemet),  g.  Kolareka  i  g.  Orlića,  što  je  i 
jednoglasno prihvaćeno. 

G.  Čavlović  kratko  se  osvrnuo  na  pisano  izvješće  vođe  puta  (streličari)  u  ekipi  HOOa  na  1.  igrama 
mladeži  zemalja  jugoistočne  Europe održanim  od  17.  do  23.  rujna  2007.  u  Solunu  (Grčka)  g. Gorana 
Villia. Kao predstavnik hrvatskih streličara natjecao se Anton Šiša iz SK Rijeka. 

Osvrnuvši se na 3. FITA svjetski seminar za olimpijski luk održan od 20. do 27. listopada 2007. u gradu 
Goesan, Korea g. Čavlović ističe da smo prilikom organizacije puta imali mali nesporazum. Preliminarno 
je bilo predviđeno uputiti 4 polaznika na seminar (mjesto g. Šinceka koji je u isto vrijeme bio u Rimu na 
EMAU Sudačkom seminaru za stjecanje statusa kontinetalnog suca, po odluci UOa trebao je popuniti g. 
Videc). G. Videc  nije  međutim  uspio  senzibilizirati  lokalnu  sportsku  zajednicu  i  klub  pa  je  pismenim 
putem odustao od puta.  G. Čavlović dodaje da je nakana saveza od 20. do 27. travnja 2008. godine isti 
takav seminar organizirati u Poreču (po završetku natjecanja Svjetskog kupa). FITA je voljna financijski 
pratiti  organizaciju  seminara,  a  na  seminaru  se  očekuje  oko  50  do  60  polaznika.  Postoji  otvorena 
mogućnost da u suradnji s FITOM organizacija trenerskog seminara u Poreču dobije stalniji karakter. G. 
Čavlović  dodaje  da  smo  na  seminaru  u Korei mi  i  Slovenci  bili  najbrojnije  zemlje  po  broju  polaznika 
seminara. 
G. Zdenko Videc pobliže je obrazložio članovima UOa razloge svojeg neodlaska na seminar. 
G.  Krešimir  Čadež  predlaže  da  treneri  koji  su  prošli  seminar  u  Korei  (gđica.  Andrea  Čižmek,  g. 
Dubravko Buden i g. Cvijetoslav Zorman op. a.) na osnovu saznanja na seminaru naprave prezentaciju u 
Hrvatskoj.  Također  predlaže  da  se  jednom  godišnje  održi  sastanak  svih  hrvatskih  trenera  i  da  im  se 
organizira  takav  jedan seminar gdje bi znanje koje su  stekli  treneri  na vanjskim  seminarima spustili  na 
bazu. G. Čadež dodaje da su treneri koji su pohađali seminar u Koreu išli u  ime i na račun saveza te da 
materijali koje su tamo pribavili moraju biti raspoloživi svima u savezu. 
U nastavku  je  izvršni direktor  saveza g. Alojz Mauser upoznao članove UOa  s aktivnostima na FITA 
seminaru za organizatore velikih međunarodnih natjecanja 2008. godine koji se od 27. do 30. rujna 2007. 
godine održao u švicarskom Lausanneu, a kojem su prisustvovali g. Alojz Mauser i g. Draško Mihinjač. 

G.  Vladimir  Šincek  izvjestio  je  članove  UOa  o  održanom  EMAU  Sudačkom  seminaru  za  stjecanje 
statusa kontinentalnog suca koji se od 23. do 29. listopada 2007. održao u Rimu, Italija. Od naših sudaca 
seminaru su prisustvovali g. Šincek i g. Anđelko Praskalo. Sadržajno, seminar je bio organiziran tako da 
su  prva  dva  dana  održavana  vježbanja,  a  treći  dan  se  polagao  pismeni  ispit  za  stjecanje  statusa 
kontinentalnog  suca.  Seminar  je  okupio  26  polaznika  od  kojih  nisu  svi  položili  ispit,  a  g.  Šincek  i  g. 
Praskalo uspješno su položili ispit te su stekli status EMAU kontinentalnog suca. Poslije su g. Šincek i g. 
Praskalo zajedno s g. Alojzom Mauserom i g. Mirom Villiem prisustvovali FITA Sudačkoj konferenciji. 
G. Šincek posebno ističe promjenu pravila koju FITA uvodi radi povećanja televizičnosti, a što direktno 
utječe na sami razvoj sporta. 
G. Alojz Mauser posebno ističe ostvarene kontakte s FITA Sudačkim povjerenstvom te napominje da je 
na  konferenciji  osobno  imao  puno  zadataka  (održana  prezentacija  ocjenjivanja  pogodaka).  G. Mauser 
također ističe i da je dobro i korisno što su naši suci bili u Rimu jer smo tako dobili dostojne nasljednike 
naših  sadašnjih međunarodnih sudaca g. Villia  i  njega osobno  (treći  naš međunarodni  sudac g. Markić 
povukao  se  iz  osobnih  razloga  sa  popisa  FITA međunarodnih  sudaca). G. Mauser  također  ističe  novo 
pravilo FITE koje govori da suci stariji od 65 godina neće moći više suditi na natjecanjima u organizaciji 
FITE (to pravilo ne vrijedi za natjecanja u organizaciji i pod ingerencijom EMAUA).
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O  operativnom  radu Ureda  saveza  izvješće  članovima UOa  podnijeli  su  administrativni  tajnik  Goran 
Ahel i izvršni direktor saveza g. Alojz Mauser. 
Završno, o aktivnostima u radu saveza između dviju sjednica UOa izvješće je podnio predsjednik saveza 
g. Petar Čavlović. G. Čavlović  ističe 3 ključne aktivnosti: EP  filed Bjelovar, pripremu godišnjeg plana 
Hrvatskom olimpijskom odboru (Upitnik saveza 2007., zahtjev HOOu za prekategorizaciju  sporta u 1. 
kategoriju  sportova,  prijedlog  godišnjeg  redovnog  proračuna  za  2008.)  i  aktivnosti  oko  pripreme 
organizacije Svjetskog kupa u Poreču 2008. godine (posjet hotelskom kompleksu Plava Laguna  i gradu 
Poreču). Također ističe inicijativu Zagrebački streličarski savezHrvatski streličarski savez prema HOOu 
vezano uz školovanje kadrova. G. Čavlović  ističe  i zaostatak streličarskih klubova u  izvršavanju  svojih 
obveza prema savezu. 

ad. 4  Predsjednik  saveza  g.  Petar  Čavlović  prošao  je  kratko  kroz  izvješća  koja  će  biti  prezentirana 
članovima  Skupštine  saveza  na  predstojećoj  redovnoj  Skupštini  saveza  za  2006.  godinu  s  posebnim 
naglaskom  na  priloženu  analitiku  rada  saveza  i  priloženo  izvješće Nadzornog odbora  saveza.  Također 
dodaje  da  je  na Skupštini  kao  jedna od  važnih  predviđenih  točaka Dnevnog  reda  i Usklađenje Statuta 
saveza s novim Zakonom o športu te se s tim u svezi planira organizirati javnu raspravu. 
G. Čadež predlaže da se na primjedbe Nadzornog odbora iz izvješća, za Skupštinu pripreme odgovori. 
Predsjednik  saveza g. Čavlović  ima primjedbu na ton  izvješća  jer članovi Nadzornog odbora u svakom 
trenutku mogu zatražiti i dobiti tražene informacije. 
O priloženim izvješćima za Skupštinu po Statutu saveza UO ne glasa (op.a.). 

ad. 5  Vezano uz organizaciju 1. zimskog streličarskog kampa Stara Sušica kojeg će savez organizirati 
od 5. do 12. siječnja 2008. godine u Dvorcu Stara Sušica (Gorski Kotar) g. Petar Čavlović napominje da 
su  sve  relevantne  informacije  već  objavljene  na  internet  stranici  saveza  i  da  će  informacije  na  webu 
ponovno biti osvježene. 

ad. 6  O tijeku priprema za izradu i donošenje Kalendara natjecanja Hrvatskog streličarskog saveza za 
2008. godinu predsjednik saveza g. Petar Čavlović  ističe nekoliko novina koje se kani uvesti u domaća 
natjecanja. Uvest će se tako sustav vrednovanja rezultata klubova i pojedinaca. U sustav bi trebala ući sva 
Državna  prvenstva,  FITA  star  turniri  i  dva  turnira  iz  natjecanja  Jadranskog  pokala.  Rezultati  bi  se 
vrednovali po stilu, kategoriji i disciplini te bi se na kraju godine vidjelo koji klub je najbolji. Natjecanje 
Jadranskog pokala organizirat će se u 2008. godini kao sustav od dva turnira u Hrvatskoj, dva u Sloveniji 
i  finalnog  turnira  koji  će  se  naizmjenično  organizirati  jedne  godine  u Hrvatskoj,  a  druge  u  Sloveniji). 
Tehničko povjerenstvo saveza,  izvršni direktor  i  izbornici  trebali  bi  složiti  cijeli model za usvajanje na 
sljedećoj  sjednici UOa,  a model  bi po  prijedlogu  bio  eksperimentalni  za  2008.  godinu  te  bi  se  tako  i 
zvao. Na domaćim natjecanjima uvest će se sustav tehničkih delegata (naši međunarodni suci g. Mauser, 
g. Villi, g. Šincek i g. Praskalo) i kontrola alkohola obvezno na Državnim prvenstvima i nenajavljeno na 
FITA star i ostalim turnirima iz Kalendara natjecanja Hrvatskog streličarskog saveza. Također, prijedloge 
svojih termina za organizaciju turnira klubovi mogu unositi preko interneta (link Online). 
G. Vladimir Šincek se apsolutno slaže s prijedlozima  i  traži da kao član UOa  i predsjednik Sudačkog 
povjerenstva  ima  uvid  u  trenutno  stanje  prijava  termina  klubova  na  internetu.  Odlučeno  je  da  će  se 
članovima  Upravnog  odbora  dodijeliti  posebna  korisnička  imena  i  lozinke  za  pristup  linku  Online  i 
trenutnoj situaciji s izradom kalendara. G. Šincek ističe i pitanje kvalitete organizacije domaćih turnira te 
sustav  izrade  kalendara  koji  će  uzeti  u  obzir  potrebe  saveza  (reprezentacije)  vezano  uz  međunarodni 
kalendar natjecanja. 
G.  Vladimir  Sukser  predsjednik  Tehničkog  povjerenstva  pojasnio  je  da  je  Tehničko  povjerenstvo 
poučeno iskustvom iz prethodnih godina prije objave u suradnji s izbornicima sjelo i usuglasilo termine i 
discipline kada  bi  se pojedini  turniri  trebali odvijati,  a u  skladu s potrebama reprezentacije. Klubovi  se 
tako  mogu  za  određene  termine  prijavljivati  za  organizaciju,  ali  u  tom  dotičnom  terminu  moraju 
organizirati od strane saveza (Tehničko povjerenstvo s izbornicima) određenu disciplinu.
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G.  Zdenko  Videc  predlaže  da  se  prilikom  vrednovanja  rezultata  najviše  vrednuju  rezultati  mlađih 
kategorija. 
G. Čavlović dodaje da bi se najboljima na kraju godine dodjeljivali pehari i materijalne nagrade (oprema) 
te  informira  članove  UOa  o  predstojećem  sastanku  sa  Slovenskim  streličarskim  savezom  vezano  uz 
dogovore o natjecanju Jadranskog pokala. 

ad. 7  Kao informaciju o predviđenom planu rada saveza za 2008. godinu predsjednik saveza g. Petar 
Čavlović napominje da se plan determinira kroz Upitnik saveza za 2007. godinu koji je dostavljen HOO 
u, ali i svim članovima Skupštine HSSa: 

§  smjernice  jačanja  trenerskih  kapaciteta  (molba  HOOu  za  dodatno  financiranje  50% 
troškova dodatnog trenera u savezu) 

§  rad gđice. Andree Čižmek (školovanje i potreba da se krene prema bazi) 
§  stipendija  našeg  najozbiljnijeg kandidata  za  eventualni  nastup  na OI  u Pekingu 2008.  g. 

Krešimira Štrukelja kao primjer modela kojim bi trebalo ići prema lokalnoj zajednici (grad 
Čakovec i Međimurska županija) 

§  organizacija Svjetskog kupa u Poreču od 15. do 19. travnja 2008. 
§  posebna pažnja će se posvetiti radu prema klubovima (gđica. Čižmek, izbornici, Razvojno 

povjerenstvo) 
§  jačanje discipline olimpijskog luka 
§  prekategorizacija sporta 
§  jačanje suradnje HSS  Županijski streličarski savezi – Klubovi 
§  osnivanje streličarskog kampa u Poreču 
§  jačanje juniorske baze 
§  školovanje  trenera  u  streličarstvu  (Zagrebački  streličarski  savez  –  Hrvatski  streličarski 

savez – Hrvatska olimpijska akademija, model obrazovanja trenera u streličarstvu). 

ad. 8  UO  jednoglasno podržava kandidaturu Hrvatskog streličarskog saveza  i SK Cekin Varaždin za 
domaćinstvo finala europskog 3D kupa 2008. godine. 

UO jednoglasno  imenuje Organizacijski odbor za organizaciju Svjetskog kupa Poreč 2008. u sastavu g. 
Petar Čavlović predsjednik, g. Alojz Mauser  izvršni direktor, g. Draško Mihinjač field manager i Goran 
Ahel tajništvo i administracija. 

G. Vladimir Šincek informirao je članove UOa o namjeri organizacije sudačkog sastanka sa slovenskim 
sucima u 2008. godini (veljača ili ožujak). 

Članovi  UOa  upoznati  su  s  odgovorom  juniorske  izbornice  gđice.  Andree  Čižmek  predsjedniku  SK 
Plava  strijela  g.  Anti  Šoli  vezano  uz  nepozivanje  člana  SK  Plava  strijela  g.  Franje  Markovića  u 
reprezentaciju na EP field Bjelovar 2007. 

U Zagrebu, 7. prosinca 2007. 

Zapisničar:  Predsjednik: 

Goran Ahel  mr.sc. Petar Čavlović


